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From: 5.1.2e )

Sent: Mon 12/5/2022 10:52:00 AM

Subject: RE: Kamer vraagt om tijdpad bij informatieplan

Received: Mon 12/5/2022 10:52:01 AM

To SETS BET orn oi; IEEE EEE @ in ws.

Top, dank je!

Verzonden: maandag 5 december 2022 11:29

Aan:[EXEEES© minvws..-; INEEKECIIN) EXE @minvws.ni>

Onderwerp: RE: Kamer vraagt om tijdpad bij informatieplan

lk heb het antwoord uitgebreid met de brieven die we in Q1 naar de kamer sturen, die aansluiten op een actiepunt uit het

Informatieplan.

Omdat we geen aparte brief over Al in de zorg naar de kamer sturen, worden er op dit moment geen brieven in Q2 naar de kamer

gestuurd met onderwerpen die in het Infermatieplan staan.

5.1.2i Concept

ver:INCEEN -

Verzonden: vrijdag 2 december 2022 10:38

Aan: 5.1.2e )

CC: 5.1.2e @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Kamer vraagt om tijdpad bij informatieplan

@minvws.nl>

Graag uiterlijk maandag einde dag
*

Van:HEEJEENeminvws.nl>



1031952

Verzonden: donderdag 1 december 2022 18:21

Aan: @minvws.nl>;| 512e < minvws.nl>

CC: @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Kamer vraagt om tijdpad bij informatieplan

Hi,

Moeten we wel even checken welke onderwerpen in Informatieplan staan genoemd.

In afgelopen mt hadden we volgens mij afgesproken dat er geen aparte Al brief komt maar dat Al in andere brieven ( secundair)
wordt meegenomen.

Groet

5.1.2e

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

var:IEE BEEN inves n>
Datum: donderdag 01 dec. 2022 6:00 PM

@minvws.n!>,[IEEEEEEe minvws.nl>
Kopie: al A. invws.nl>

Onderwerp: RE: Kamer vraagt om tijdpad bij informatieplan

Ja goed idee, nav mail eerder vandaag:

Ha, dit staat nu gepland voor 2023. Voor Q1 zijn het vooralsnog allemaal losse brieven. Dat is vanuit ons zo bepaald, we hebben

geen losse brieven aan de Kamer toegezegd:

Brieven Q1 2023:

* Nationale visie en strategie

Beleidslijn grondslage
* Scenario-ana

Actieplan ICT

* Secundair gebruik

Q2
* Planningsbrief over besteding coalitiemiddelen (bij voorjaarsnota [ERE
* Brief over Al in de zorg

* Informeren over Opt-out in de zorgLi+ Brief over de versnippering en de acties als het gaat om gegevensdeling in de zorg (BEE

Groetjes,

5.1.2e

Datum: donderdag 01 dec. 2022 5:38 PM

ori,IRE)EEE0 mins.
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Kamer vraagt om tijdpad bij informatieplan

Hi,

Is het niet handig om dan in de verzamelbrief op te nemen wat ze in ieder geval krijgen het komende half jaar?
graag jouw advies. 5.1.2e
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Van:EEEJEEYeminvws.nl>

Verzonden: donderdag 1 december 2022 16:04

Aan: 5.1.2¢

CC: 5.1.2e

Onderwerp: FW: Kamer vraagt om tijdpad bij informatieplan

) JERE minvws.ni>

H

EmTK vraag in de procedurevergadering over het Informatieplan stel ik na overleg meJI
voor onderstaand antwoord in de verzamelbrief op te nemen.

Is dat wat jou betreft akkoord?

Groeten

5.1.2i Concept

Verzonden: donderdag 1 december 2022 11:58

@minvws.nl>

1

msi JEEN minvws.nl>

Onderwerp: Kamer vraagt om tijdpad bij informatieplan

EE
De Kamer vraagt om een tijdspad bij het informatieplan. Dat zou nog mee kunnen in de verzamelbrief als jullie a.s. maandag
iets aanleveren. Weet niet of dat haalbaar is?
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